
 

NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 14. DO 20. SEPTEMBRA 
2010 
Torek, 14. september 2010: 

 ob 11. uri novinarska konferenca župana in kandidata za župana Občine Slovenske Konjice Mirana 
Gorinška, gostilna Gastuž – Žička kartuzija 

 ob 13.30 uri 49. nujna seja Odbora DZ RS za zunanjo politiko, katerega člana sta namestnik vodje PS SLS 
mag. Radovan Žerjav in poslanec SLS Franc Pukšič 

 ob 14. uri 26. redna seja Odbora DZ RS za gospodarstvo, katerega član je poslanec SLS Franc Bogovič 
 ob 14. uri začetek 2. etape SLS kolesarske turneje »Pridruži se!«: Dol pri Ljubljani – Litija – Ivančna Gorica – 

Grosuplje – Škofljica - Ljubljana  
Sreda, 15. september 2010:  

 dan vrnitve Primorske k matični domovini 
 ob 8. uri začetek 3. etape SLS kolesarske turneje »Pridruži se!«: Kranjska Gora – Soča – Bovec – Kobarid – 

Tolmin – Kanal – Nova Gorica 
 ob 8.30 uri 6. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti nosilcev javnih 

funkcij, ki so sodelovali pri pripravi in izvedbi gradbenih investicij javnega pomena na področju izgradnje 
avtocest in objektov gospodarske javne infrastrukture, financiranih s sredstvi iz državnega proračuna, katere 
član je poslanec SLS Janez Ribič 

 ob 9. uri 16. redna seja Komisije DZ RS za peticije ter za človekove pravice in enake možnosti, katere član je 
poslanec SLS Franc Bogovič 

 ob 9.30 uri 43. redna seja Odbora DZ RS za zunanjo politiko, katerega člana sta namestnik vodje PS SLS 
mag. Radovan Žerjav in poslanec SLS Franc Pukšič 

 ob 11. uri 40. seja Interesne skupine lokalnih interesov DS RS 
 ob 12. uri 19. redna seja Komisije DZ RS za nadzor javnih financ, katere podpredsednik je poslanec SLS 

Janez Ribič 
 ob 12. uri 30. seja Interesne skupine kmetov, obrtnikov in samostojnih poklicev DS RS 
 ob 13. uri 29. seja Državnega sveta RS 
 ob 14. uri 50. nujna seja Odbora DZ RS za zunanjo politiko, katerega člana sta namestnik vodje PS SLS 

mag. Radovan Žerjav in poslanec SLS Franc Pukšič 
Četrtek, 16. september 2010: 

 ob 9. uri 20. redna seja Mandatno-volilne komisije DZ RS, katere član je vodja PS SLS Jakob Presečnik 
 ob 9. uri 9. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti nosilcev javnih 

funkcij, ki so sodelovali pri pripravi in izvedbi investicij ter leasing, najemnih ali drugih primerljivih poslih, 
financiranih s sredstvi iz državnega proračuna ali proračuna Mestne občine Ljubljana, katere član je 
poslanec SLS Franc Pukšič 

 ob 10.30 uri začetek 4. etape SLS kolesarske turneje »Pridruži se!«: Ljubljana – Trzin – Domžale – Mengeš – 
Komenda - Šenčur – Kranj – Medvode - Ljubljana 

 ob 12. uri 13. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti zaradi suma 
klientelizma in koruptivnega ravnanja ministra za visoko šolstvo, znanost in tehnologijo Gregorja Golobiča, 
katere član je poslanec SLS Franc Pukšič 

 ob 12.30 uri 15. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti zaradi suma 
klientelizma in koruptivnega ravnanja ministra za visoko šolstvo, znanost in tehnologijo Gregorja Golobiča, 
katere član je poslanec SLS Franc Pukšič 

 ob 13. uri 14. redna seja Komisije DZ RS za narodni skupnosti, katere član je namestnik vodje PS SLS mag. 
Radovan Žerjav 

 ob 16. uri 23. redna seja Odbora DZ RS za delo, družino, socialne zadeve in invalide, katerega član je vodja 
PS SLS Jakob Presečnik 

Petek, 17. september 2010:  
 ob 19.30 uri sestanek MO SLS Koper  

Sobota, 18. september 2010:  
 mednarodni dan kolesarjev 

Ponedeljek, 20. september 2010:  
 ob 14. uri začetek 20. redne seje Državnega zbora RS 



LOKALNE VOLITVE 2010 

SLS KOLESARSKA TURNEJA PO SLOVENIJI »PRIDRUŽI SE!« 
SLS DANES V SLOVENSKIH KONJICAH ZAČELA SLS KOLESARSKO TURNEJO »PRIDRUŽI SE!« 
Slovenske Konjice, 11. september 2010 – Slovenska ljudska stranka danes začenja z akcijo >PRIDRUŽI SE<, in sicer 
s kolesarsko turnejo po Sloveniji - po slovenskih občinah. Današnji start otvoritvene etape se je začel ob 9. uri v 
Slovenskih Konjicah, in se nadaljuje skozi Vitanje (okoli 10.30 ure), Mislinjo, Slovenj Gradec (okoli 12. ure), 
Dravograd, Radlje ob Dravi (okoli 14. ure), Podvelko in z zaključkom etape v Mariboru (ob približno 17. uri). 
Kot je povedal predsednik SLS mag. Radovan Žerjav v uvodni izjavi za medije v Slovenskih Konjicah, bo SLS volilna 
kampanja za lokalne volitve 2010 športno obarvana in v naravi, med ljudmi, po slovenskih vaseh in mestih. 
»Slovenski ljudski stranki ni vseeno za naše okolje in zaskrbljeni smo nad podatkom, da smo že 21. avgusta letos 
porabili vse naravne vire, ki bi jih smeli porabiti letos, zato je poziv k uporabi okolju neškodljivih prevoznih sredstev 
eden izmed načinov, kako lahko vsak posameznik prispeva delček k varstvu naravnega okolja,« je poudaril mag. 
Žerjav.  
In tako so kolesarji SLS, med njimi tudi predsednik SLS mag. Radovan Žerjav, župan in kandidati za župana Občine 
Slovenske Konjice Miran Gorinšek ter poslanec SLS, župan in kandidat za župana Občine Destrnik Franc Pukšič, 
danes energično začeli SLS kolesarsko turnejo po Sloveniji tudi s ciljem ozaveščanja Slovenk in Slovencev o pomenu 
gibanja za krepitev zdravja ter prevoza na ekološki, naravi prijazen način. Vodstvo SLS, poslanci PS SLS in kandidati 
za župane ter občinske svetnike SLS bodo do 2. oktobra po dolgem in počez prekolesarili celo Slovenijo. »Poskušali 
bomo obiskati čim več slovenskih občin, se z občankami in občani pogovarjati o težavah, pa tudi o vsem, kar jim 
lepša dneve in lajša njihova življenja,« je še povedal predsednik SLS mag. Radovan Žerjav....več 

  

JOŽEF ŽUNKOVIČ PREDSTAVIL SVOJO KANDIDATURO ZA ŽUPANA 
OBČINE HOČE SLIVNICA 
Ob robu svoje predstavitvene novinarske konference v petek je kandidat za 
župana Občine Hoče Slivnica Jožef Žunkovič medijem poslal tudi izjavo v zvezi z 
obratovanjem letališča Edvarda Rusjana Maribor:  
JAVNO ZBIRANJE PONUDB ZA NAJEM LETALIŠKE INFRASTRUKTURE TER 
PREVZEM OBRATOVANJA LETALIŠČA EDVARDA RUSJANA MARIBOR 
Pozdravljamo namero Ministrstva za promet, da z razpisom najde upravljavca 
letališča za prihodnjih 30 let. Prav je tudi, da ima bodoči koncesionar program 
poslovanja in vizijo razvoja letališča, ki bi ga sicer morala po v Državnem zboru 
RS sprejeti Resoluciji določiti in imeti država. Prav pa bi tudi bilo, da bi 
Ministrstvo za promet postavilo sprejemljive pogoje bodočemu koncesionarju, 
morebitnemu investitorju in ob stečaju sedanjega lastnika podjetja Aerodrom 
Maribor, d. o. o., čim prej rešilo nastalo zagato. 
Nesprejemljivo pa je, da VRS in Ministrstvo za promet v zvezi z mariborskim 
letališčem s podobnimi nerealnimi in neučinkovitimi postopki in obrazložitvami 
deluje že skoraj 20 let. Namenoma ali zaradi nesposobnosti uradnikov? Želja 
regionalnega okolja je učinkovito letalsko podjetje, ki bo pospeševalo 
gospodarski razvoj.  
Pozivamo VRS in MzP, da hitreje in učinkoviteje poiščejo in izberejo 
koncesionarja, ki bo vedel, kaj z letališčem ter pri tem delu upoštevajo predvsem 

potrebo regije po stabilnem gospodarskem razvoju in novih ter kakovostnih delovnih mestih, ki jih letalski promet 
nedvomno prinaša in omogoča. 
Pozivamo tudi predstavnike lokalnih skupnosti ter predstavnike regije v DZ RS k odločnejšemu pristopu reševanja 
problematike regijskega letališča. 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=FC1D2994-95C9-8AE4-F541-F038B04AD6B6&linkid=newsContent


 
JOŽE ČAKŠ Z NOVIMI PROJEKTI ZA NOV ŽUPANSKI MANDAT 

Župana občine Šmarje pri Jelšah bo spremljala močna lista svetniških 
kandidatov SLS 
Šmarje pri Jelšah, 7. september 2010 – Dosedanji župan občine Šmarje 
pri Jelšah Jože Čakš je danes napovedal svojo vnovično kandidaturo. Kot 
kandidat Slovenske ljudske stranke se bo po uspešno zaključenem 
mandatu, v katerem je uresničil domala vse zastavljene projekte, lotil 
novih projektnih izzivov, ki v krajih na Šmarskem dvigujejo kakovost 
življenja in prinašajo razvojni potencial. Predsednik Občinskega odbora 
SLS Šmarje pri Jelšah Stanko Javornik je na današnji novinarski 
konferenci predstavil še svetniško listo, ki združuje uveljavljena in 
ugledna imena iz lokalnega okolja ter izpostavil njen pomen za 
dosedanji razvoj občine in njeno pomembnost v prihodnosti....več 

 

FRANC KANGLER V MARIBORU ODPRL PISARNO VOLILNEGA ŠTABA MO SLS 
Mariborski župan Franc Kangler je minuli petek v Mariboru na Gosposki ulici skupaj s podporniki odprl pisarno 
volilnega štaba mestnega odbora SLS. Odprtja se je udeležil tudi predsednik SLS mag. Radovan Žerjav. Kangler je 
napovedal nadaljevanje dela "s pozitivno, predvsem pa čisto energijo". Izrazil je še prepričanje, da je pred občino 
velika prihodnost, potem ko je občina med drugim po dvajsetih letih uspela rešiti problem mariborskega zavetišča za 
živali, po tridesetih letih pa končno urediti tudi lutkovno gledališče in potem, ko je morala po podrtju stebra reševati 
tudi Pohorsko vzpenjačo. Naštel je še nekaj pridobitev občine v zadnjem obdobju in poudaril, da občina ni pozabila na 
nobeno skupino občanov....več 

 
KANDIDAT SLS ZA ŽUPANA MO NOVA GORICA JE MATJAŽ 
KULOT 
Na novinarski konferenci v Novi Gorici je predsednik SLS mag. 
Radovan Žerjav predstavil kandidata SLS za župana Mestne občine 
Nova Gorica Matjaža Kulota. Univerzitetni diplomirani organizator 
Matjaž Kulot je med svoje prednostna naloge uvrstil tiste, ki bi 
Novo Gorico utrdile kot močno regijsko središče. Največjo 
pozornost bo županski kandidat Kulot namenil gospodarskemu 
razvoju občine. Nova Gorica mora po njegovem prepričanju postati 
zanimiva obrtnikom in podjetnikom, zato je treba urediti še kakšno 
podjetniško cono in jo pod ugodnimi pogoji ponuditi 
zainteresiranim. V primeru izvolitve za župana napoveduje  tudi 
ureditev infrastrukture in prostorskih ureditvenih aktov. Matjaž 
Kulot je tudi dejal, da bi morali občino razdeliti na volilne okraje, da 
bi tako lahko tudi manjši kraji imeli svoje predstavnike v mestnem 
svetu. Kandidatno listo za mestni svet v Novi Gorici so napolnili z 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=0B3C707E-C223-3242-7AAE-63B4F904DB18&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=C9CA9890-C6E4-6EBC-7734-A277B3316290&linkid=newsContent


večjim številom žensk in mladih, ki naj bi prinesli nove zamisli za prihodnji razvoj občine.  
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav je poudaril, da na Goriškem pričakuje boljše rezultate po lokalnih volitvah, kar 
pomeni več kot le enega svetnika v mestnem svetu. Povedal je še, da bo imela stranka okrog 100 svojih županskih 
kandidatov, večinoma popolne liste pa v vseh slovenskih občinah. 

 
SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
POSLANEC SLS GVIDO KRES: ZA NAMENE POLITIČNEGA OBRAČUNAVANJA SO NEKATERI PRIPRAVLJENI 

TVEGATI TUDI OSLABITEV SLOVENSKIH VOJAŠKIH STRUKTUR 
Ljubljana, 9. september 2010 – Poslanec SLS in član parlamentarnega odbora za 
obrambo Gvido Kres v današnjem odzivu obžaluje vnovično zlorabo nakupa 
oklepnikov Patria izključno za politična obračunavanja. Kljub pogostim pozivom SLS 
k razčiščenju te domnevne afere očitno ni nikakršnega interesa, da bi zadevi 
dokončno prišli do dna, ostaja pa tako kot pred parlamentarnimi volitvami 2008 
tudi letos priročna predvolilna tema za manipuliranje z volivkami in volivci.  
V SLS obžalujemo, da so nekatere koalicijske stranke, kot sta LDS in Zares, z zelo 
populističnimi parolami in zahtevami pripravljene tvegati tudi konkretno oslabitev 
slovenske vojske samo za ceno obračunavanj s političnimi nasprotniki. Nekateri 
gredo celo tako daleč, da pozivajo k razveljavitvi nakupnih pogodb, močnemu 
zmanjšanju obrambnega proračuna, umiku slovenskih vojakov iz kriznih območij in 
celo k ukinitvi slovenske vojske. Hkrati pa te iste stranke pozabljajo, da je tudi z 
njihovimi glasovi v parlamentu bila sprejeta odločitev o nakupu oklepnikov v 
vladnem mandatu 2000 - 2004. Prav tako je takrat slovenska politika soglasno 
podprla sprejem Slovenije v evropske in transatlantske integracije, sedaj pa se 
omejuje in onemogoča udejstvovanje v njih. »Gre za prvovrstno sprenevedanje 
nekaterih poslancev, ki so nenadoma po sili razmer postali mirovniki ter 
preiskovalci domnevnih spornih orožarskih poslov,« je prepričan Kres, ki se sprašuje 
kaj omenjene stranke ponujajo kot alternativo. ...več 

 
IZVRŠILNI ODBOR SLS SPREJEL SKLEP O IZKLJUČITVI PETRA VRISKA 

SLS podala več konstruktivnih predlogov k predlogu 
pokojninske reforme 
Ljubljana, 7. september 2010 – Danes je na prvi 
popočitniški seji zasedal Izvršilni odbor SLS, ki je 
obravnaval aktualno-politične teme, med katerimi je 
osrednjo pozornost namenil predlagani pokojninski 
reformi ter pripravam na skorajšnji začetek volilne 
kampanje za lokalne volitve 2010, na katere se 
stranka intenzivno pripravlja. IO SLS je med drugim 
obravnaval tudi v javnosti nedavna ugibanja o 
domnevno visokih izplačilih osebnih prejemkov 
vodstvenim delavcem v Zadružni zvezi Slovenije, ki jo 
vodi predsednik ZZS Peter Vrisk, in v zvezi s tem 
sprejel sklep, ki se glasi: »Glede na informacije o 
domnevno izjemno visokih osebnih prejemkih 
predsednika ZZS Petra Vriska, ki jih kljub zahtevam 
stranke ni nikoli javno bodisi transparentno ovrgel 
bodisi utemeljil njihovo višino glede na siceršnje 

trenutno slabo stanje v slovenskem kmetijstvu, Izvršilni odbor SLS sprejema sklep, da Peter Vrisk ni več zaželen član 
SLS, ter predlaga pristojnemu organu stranke, da nemudoma sprejme sklep o njegovi izključitvi iz stranke.«...več 

 
O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV NA SREČANJU Z RO SLS CELJSKA REGIJA, OBSOTELJE – 
KOZJANSKO, ZGORNJE PODRAVJE IN MARIBOR 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=61D6CD54-6D33-C062-7F48-4DADB5F1A704&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=78B19883-836D-6AA6-B8C3-92B9B54DD369&linkid=newsContent


Slovenske Konjice, 9. september 2010 – Vodstvo 
SLS je na osmem – zadnjem - v nizu 3. kroga 
srečanj vodstva SLS in Regijskih odborov SLS, in 
sicer v okviru RO SLS Celjska regija, Obsotelje – 
Kozjansko, Zgornje Podravje in Maribor, obiskalo 
Slovenske Konjice. Osrednjo pozornost so člani na 
srečanju namenili letošnjim volitvam županov in 
svetnikov v občinske svete. Predsednik SLS mag. 
Radovan Žerjav je poudaril, da gre Slovenska 
ljudska stranka na letošnje lokalne volitve s 
pozitivno in konstruktivno držo, in predvsem – z 
ljudmi dejanj, ljudmi, ki delajo v dobro ljudi v 
vsakem mikro okolju. Člani so predstavili svoje 
večinoma polne kandidatne liste, tako kandidatov 
za župane kot občinske svetnike ter predvsem 
njihove volilne programske odbore, ki so vsi 
usmerjeni v prihodnji pogumni in ambiciozni 
razvoj lokalnih skupnosti, kar je s svojim 
primerom pokazal in potrdil tudi Miran Gorinšek, 
gostitelj srečanja in predsednik Kluba županov pri 

SLS župan Občine Slovenske Konjice ter kandidat SLS za župana te občine tudi v prihodnje....več 

 
OO SLS KOBARID ORGANIZIRAL 19. TRADICIONALNI POHOD NA KRN ZA HULJEV MEMORIAL 
Letos mineva že 19 let od smrti legendarnega domačina, planinca, lovca, gorskega reševalca, alpinista in športnika 
Alojza Fona – Hulja. Njemu v čast in spomin vsako zadnjo soboto v avgustu, tradicionalno – letos že 19. - 
organiziramo pohod na vrh Krna, ki je nekakšen simbol naših krajev in tudi Huljo je bil z njim močno povezan. 
Tudi letos, v soboto 28. avgusta 2010, je bil organiziran pohod in kljub slabi vremenski napovedi, ki se je delno tudi 
uresničila, se je v jutranjih urah na pot podala kar lepa skupina pohodnikov. Ob 12. uri je na vrhu Krna po kratkem 
kulturnem programu udeležencem spregovoril predstavnik OO SLS Kobarid Darko Koren, domači župnik g. Gregorc pa 
je daroval še sv. mašo. 
Ob povratku v popoldanskem času je bila v vasi Drežnica za vse pripravljena pijača in jedača, pohodnike pa sta 
nagovorila še predsednik OO SLS Kobarid Ciril Metod Sovdat in župan občine Kobarid Robert Kavčič. Oba sta 
poudarila pomen pohoda v vseh pogledih in ohranjanje spomina na Alojza Fona Hulja ter se zahvalila vsem 
pohodnikom in ljubiteljem gora. 
Pred odhodom domov so si bili vsi pohodniki enotni, da se naslednje leto zopet vidimo na vrhu Krna. 

 

SREČANJE OLGE FRANCA, PODPREDSEDNICE SLS S KOPRSKIM ŠKOFOM, MSGR. MAG. METODOM 
PIRIHOM 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=6AEE4466-2C0D-151C-66B1-5423705DF6D6&linkid=newsContent


Koper, 3. september 2010 - Olgo Franca, podpredsednico SLS, predsednico 
MO SLS Koper in kandidatko za županjo v Mestni občini Koper je na krajši 
delovni sestanek sprejel koprski škof msgr. mag. Metod Pirih. Odzval se je 
na njeno pobudo za pogovor o aktualnih vprašanjih, ki zanimajo tako 
Cerkev kot lokalno skupnost in državo, z željo okrepiti medsebojno 
sodelovanje za delovanje v dobro vseh ljudi. več ... 

 
 

OLGA FRANCA OBISKALA KS GRADIN 
Gradin, 1. september 2010 – Predsednica MO SLS Koper in kandidatka za županjo MO Koper Olga Franca nadaljuje 
začrtane obiske krajevnih skupnosti. Tokrat je obiskala Krajevno skupnost Gradin, kjer so ji predstavili najbolj pereče 
probleme omenjene krajevne skupnosti. Krajani KS Gradin si najbolj želijo obnove in sanacije državne ceste skozi KS, 
kot tudi ostale občinske ceste v KS. Zaradi slabih cest se soočajo s težavami v prometni mobilnosti in slabim 
vzdrževanjem prevoznosti cest, posebej v Abitantih. Še vedno ostaja nerešen velik problem zemljiške knjige, ki se še 
vedno vodi v Buzetu na Hrvaškem in kljub dejstvu, da smo že 20 let samostojna država, zemljiška knjiga še do danes 
ni bila prenesena v Slovenijo. Kraj Pregara je namreč v celoti v zemljiški knjigi v Buzetu, kar pa je po besedah 
predsednice MO SLS Koper Olge Franca prednostno vprašanje, ki ga mora rešiti slovenska država. Zato poziva 
ministra za zunanje zadeve RS Samuela Žbogarja k takojšnjemu ukrepanju in javni predstavitvi odgovora na to 
problematiko. več .. 

PREDSEDNICA MO SLS KOPER OLGA FRANCA OBISKALA KS BERTOKI 
Bertoki, 24. avgust 2010 – Predsednica MO SLS Koper in kandidatka za županjo MO Koper Olga Franca, je s svojimi 
sodelavci obiskala KS Bertoki, saj se je želela podrobneje seznaniti s stanjem in potrebami tamkajšnjih prebivalcev v 
lokalni skupnosti. 
V razpravi so se dotaknili namere gradnje bencinskega servisa na zemljišču med cerkvijo v Bertokih in hitro cesto 
proti Trstu. SLS Koper ostro nasprotuje gradnji bencinskega servisa, ker predstavlja grob poseg v urbano sredino in 
močno vpliva na okolje. več .. 

SLS UTRINKI IZ DELA POSLANSKE SKUPINE 
SLS VLOŽILA AMANDMAJA K PREDLOGU ZAKONA O IZENAČEVANJU MOŽNOSTI INVALIDOV IN K 
PREDLOGU ZAKONA O MALEM DELU 

SLS je v začetku septembra vložila dva amandmaja, 
in sicer enega k predlogu Zakona o izenačevanju 
možnosti invalidov ter drugega k predlogu Zakona o 
malem delu. Oba si lahko preberete v 
nadaljevanju....več 
 

 

*** 

http://koper.sls.si/index.php/component/content/article/1-latest-news/302-sreanje-olge-franca-podpredsednice-sls-s-koprskim-kofom-msgr-mag-metodom-pirihom.html
http://www.koper.sls.si/index.php/component/content/article/1-latest-news/301-predsednica-mo-sls-koper-olga-franca-obiskala-ks-bertoki.html
http://www.koper.sls.si/index.php/component/content/article/1-latest-news/301-predsednica-mo-sls-koper-olga-franca-obiskala-ks-bertoki.html
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=18CCC3B3-A400-B3A6-ADE9-CCD747E35B1E&linkid=newsContent


SLS NA SVETOVNEM SPLETU 
V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti Twitter, kjer 

boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali na aktualno politično dogajanje. Spremljajte nas 
torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku in tudi, da se 

pridružite  
skupini podmladka SLS Nove generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://twitter.com/ZerjavSLS
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=201081943108&ref=ts

